
Jonge duiven showen. 

Met jonge duiven naar een show gaan geeft vaak problemen, ook dit jaar na de shows weer 

veel zieke en zelfs dode duiven.                                                                                                          

Het is verschrikkelijk voor de duiven en fokkers als je meest veelbelovende jonge duiven ziek 

worden en doodgaan.  

Ze hebben dan waarschijnlijk last van het Coli-Adeno virus wat toeslaat als de jonge duiven 

in een stresssituatie verkeren zoals op een duivenshow.                                                                   

In het verleden hadden mijn duiven hier ook wel eens last van, nu zorg ik voor optimale 

omstandigheden in het hok qua hygiëne, voeding, huisvesting en zeker geen overbevolking. 

Jonge duiven die naar een show gaan moeten in topconditie zijn, dus bij twijfel, dat ene 

veelbelovende jong wat er net niet honderd procent bij zit, thuislaten! 

Het is belangrijk de weerstand van jonge duiven te verhogen.                                                       

De jonge duiven gaan waarschijnlijk voor het eerst in een 

duivenmandje, worden vervoerd, weer uitgeladen, gaan in een 

vreemde tentoonstellingskooi in een vreemde omgeving met 

veel vreemd volk om de kooien.                                                                                                        

Dat is een stressvolle toestand voor de duiven en daar moet je 

ze op trainen.  

Ik begin twee weken voor een show mijn jonge duiven te 

trainen in een showkooi in mijn schuur waar ik klus en ook de 

radio aanstaat, dan wennen ze ook aan drukte.                             

Verder geef ik ze het hele jaar door twee keer per week een 

gezondheidsolie die goed werkt tegen kortstondige stress, 

gecombineerd met een basispreparaat van vitaminen en 

sporenelementen over het voer en één keer per maand probiotica.  

Nu heb ik al een paar jaar geen last meer van ziekte na een show, vorig jaar zijn de duiven 

naar vijf shows geweest, ook in het buitenland, dit jaar hetzelfde en ook geen problemen. 

Maar ondanks dat ze zeggen: In het verleden behaalde resultaten geven geen garantie voor 

de toekomst, denk ik toch dat e.a. wel bijdraagt aan de gezondheid van mijn duiven en blijf 

ik jonge duiven showen, net als het vliegen een onmisbaar onderdeel van de duiven hobby! 

Worden de duiven wel ziek, altijd een dierenarts raadplegen en zorg dat je in de 

showperiode al medicijnen tegen het Coli-Adeno virus in huis hebt.                                                                  

Ook belangrijk is een quarantinehok buiten je eigenlijke duivenhok een virus verplaatst zich 

ook door de lucht. Lees ook de artikels elders op deze site van Dierenarts v.d. Sluis.        

Bas Mullekes. 


